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Да съчиниш Европа 

From: AlexDop@abv.bg 
To: GeorgeD@gmail.com 
Subject: как си 

Здравей, Жоро! 

Как си? Отдавна не си се прибирал във Враца. Надявам се, че следването ти върви добре! Майка 
ми много се радва, че са те приели да учиш точно „Европеистика“ в Софийския университет. Вече 
съм в Х клас, а аз още не съм решил какво да уча, като завърша, и дали да е нещо в България, или в 
чужбина. Възхищавам ти се направо, защото твоята специалност явно е престижна. Аз пък изобщо 
не ги разбирам тези европейски въпроси. Онзи ден по „Общество и човек“ ни дадоха за домашно 
да пишем съчинение за Европейския съюз. Направо ми потънаха гемиите, защото ще ни оценяват. 
Изобщо не знам какво да си изсмуча от пръстите по тая тема. Да, знам, че Европейският съюз си е 
сериозна работа и че за България е много добре да е членка, но на практика не мога да изтъкна 
много други предимства . 

Както и да е, да не те отегчавам. Разкажи как върви студентският живот, имате ли много купони? 
Ние продължаваме вечер да се събираме с тайфата от квартала и често се сещаме за теб. Анелия и 
техните ходиха на екскурзия с колата до Италия и снощи тя ни разказа как са изкарали. Беше 
качила и снимки във „Фейсбук“, сигурно си ги видял. 

Ще те оставям вече, че имам да си напиша домашните за утре. 

Чао! 

Алекс 

From: GeorgeD@gmail.com 
To: AlexDop@abv.bg 
Subject: Re: как си 

Здрасти, Алекс! 

Добре съм, но имаме много за учене и затова не съм се прибирал скоро. Решил съм догодина да 
кандидатствам да уча един семестър във Франция по програмата „Еразъм“. Това ме подсеща за 
съчинението ти за домашно за ЕС: програмата „Еразъм“ също е сериозна работа  На практика тя 
е възможност за много студенти да карат един семестър в чужбина и така да си сверят часовника с 
връстниците си, да поживеят далеч от родината си и да натрупат международен опит, което си е 
супер ценно. Можеш да наблегнеш и на другите предимства на ЕС – може да се пътува 
безпроблемно (да, видях снимките на Анелия, много са яки, дадох им лайк ), в повечето държави 
валутата е една и съща и няма нужда от объркващото обменяне на пари, а според мен най-важното 
от всичко е мирът – знаеш ли от колко време в Европа не е имало война? Така че не увесвай нос и 
не се жалвай от темата, има доста какво да се каже – просто сядай и пиши! Успех и ме дръж в 
течение! 

И аз ще те оставям, че стана късно, а утре съм на лекции. 

Чао и поздрави на останалите приятели! 

Жоро 


